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متن پرسش

با عرض سلام و ادب خدمت جنابعالی حکایت این بنده خدا که خودش را شاگرد آیت االله جوادی

معرفی کرده حکایت همان ضرب المثلی است که به شتر گفتند از کجا میایی گفت از حمام. گفتند از

زانو هات پیداست! این بنده خدا هم از نثر پر از اشتباهش مشخص است که شاگرد کیست و

حکایتش حکایت آن طلبه مبتدی است که گفته بود: حکما خذلهم االله با ما فقها رضوان االله علیهم چه

بحثی دارند؟! البته این مطالب برای تنوع سایت بدکی نیست! با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلامعلیکم: بنده نیز به قصد تنوع و نیز به قصد آنکه ملاحظه کنید چقدر از آزاداندیشی

عقب هستیم، آن مطالب را در معرض دید عزیزان قرار دادم وگرنه با نظر آن کاربرِ عزیز موافقم که

جواب به چنین سؤالهایی را از طرف بنده بعید میدانستند. موفق باشید


